

Promotion Period and Eligibility Criteria for employees

- Campaign Duration: The campaign runs for 6 months, starting from August 1st 2026, and ending on January 31st 2027.
- For New Salary Transfer customers - To qualify and enter the draw, customers must transfer their salaries from their employer to their alrajhi Bank account during the campaign period, and ensure the account is active.
- A customer becomes eligible to enter the first prize draw after two consecutive monthly salary deposits have been credited to their account during the campaign period. The customer will remain eligible for subsequent prize draws throughout the campaign period, provided that salary deposits continue and all campaign terms and conditions are met.
- The minimum salary transferred must be SAR 5,000 and both Saudi citizens and residents are eligible.
- Terms and conditions related to each product or account are applicable
- Only active accounts are eligible for the draw. Delinquent or suspended accounts for any reason are excluded
- New Salary Transfer customers are those customers who have not transferred salary in last 2 months to ARB account

Promotion Period and Eligibility Criteria for students

- Campaign Duration: The campaign runs for 6 months, starting from August 1st 2026, and ending on January 31st 2027.
- To be eligible and enter the draw, students must transfer their monthly allowance from their educational institution to their account with Alrajhi Bank, with at least one allowance deposit made during the campaign period, and the customer's account must be active.
- A customer becomes eligible to enter the first prize draw after two consecutive monthly salary deposits have been credited to their account. The customer will remain eligible for subsequent prize draws throughout the campaign period, provided that salary deposits continue and all campaign terms and conditions are met.
- The minimum transferred allowance must be SAR 840, and the offer applies to students from all government educational entities.
- Terms and conditions related to each product or account are applicable
- Only active accounts are eligible for the draw. Delinquent or suspended accounts for any reason are excluded..

Draw and Prizes For employees

- The Campaign will run for 6 months, with total of 6 draws and 137 winners throughout the Campaign period.
- Each prize draw will be conducted after the end of the month following the relevant eligibility month specified in the table below, to verify that new customers have met the requirement of two consecutive monthly salary deposits.

فترة العرض ومعايير الأهلية للموظفين

- مدة الحملة: تستمر الحملة لمدة 6 أشهر، بدءًا من 1 أغسطس 2026م وحتى 31 يناير 2027م.
- للعملاء الجدد في تحويل الراتب - للتأهل والدخول في السحب، يجب على العملاء تحويل الراتب من جهة العمل إلى الحساب لدى مصرف الراجحي خلال فترة الحملة، وأن يكون الحساب نشطًا.
- يتأهل العميل للدخول في أول سحب بعد إيداع راتبه لمدة شهرين متتاليين خلال فترة الحملة، ويستمر تأهله للسحوبات اللاحقة طوال فترة الحملة بشرط استمرار إيداع الراتب في الحساب واستيفاء شروط الحملة.
- الحد الأدنى للراتب المحوّل هو 5,000 ريال سعودي، ويشمل العرض المواطنين السعوديين والمقيمين.
- تطبق الشروط والأحكام الخاصة بكل منتج أو حساب.
- يقتصر التأهل للدخول في السحب على الحسابات النشطة فقط، ويستبعد غير ذلك من الحسابات ومنها المتعثرة أو الموقوفة لأي سبب.
- يُعتبر العملاء الجدد في تحويل الراتب هم من لم يقوموا بتحويل الراتب لحساباتهم لدى مصرف الراجحي خلال آخر شهرين.

فترة العرض ومعايير الأهلية للطلاب

- مدة الحملة: تستمر الحملة لمدة 6 أشهر، بدءًا من 1 أغسطس 2026م وحتى 31 يناير 2027م.
- للتأهل والدخول في السحب، يجب على الطلاب تزويد الجهة التعليمية ببيانات الحساب لدى مصرف الراجحي لإيداع مكافآتهم الشهرية في هذا الحساب خلال فترة الحملة، وأن يكون الحساب نشطًا.
- يتأهل العميل للدخول في أول سحب بعد إيداع راتبه لمدة شهرين متتاليين خلال فترة الحملة، ويستمر تأهله للسحوبات اللاحقة طوال فترة الحملة بشرط استمرار إيداع الراتب في الحساب واستيفاء شروط الحملة.
- الحد الأدنى للمكافأة المُودعة في الحساب لدى مصرف الراجحي مبلغ قدره 840 ريال سعودي، ويشمل العرض الطلاب من جميع الجهات التعليمية الحكومية.
- تطبق الشروط والأحكام الخاصة بكل منتج أو حساب.
- يقتصر التأهل للدخول في السحب على الحسابات النشطة فقط، ويستبعد غير ذلك من الحسابات ومنها المتعثرة أو الموقوفة لأي سبب.

السحب والجوائز للموظفين

- تستمر الحملة لمدة 6 أشهر، بإجمالي 6 سحوبات و137 فائز طوال فترة الحملة.
- يُجرى كل سحب بعد انتهاء الشهر التالي من الشهر المحدد في الجدول أدناه، وذلك للتحقق من استيفاء العملاء الجدد شرط إيداع الراتب لشهرين متتاليين.

- The winners of the prizes will be announced within 30 working days from the draw date, and the prizes will be delivered within 7 days from the date the winners are announced.
- Rewards will follow a structure based on the customer segment as follows:

Raffle Type	Months	Cash Reward for each winner	Winners Count and Segment
Monthly Raffle Prize	Aug-26 & Sep-26 & Nov-26 & Dec-26	SAR 25,000 for Grand Winner SAR 10,000 for each	31 Winners Each Month: 1 Grand Winner 9 Saudi Nationals 9 Expats 9 Females 3 Students
Mega Raffle Prize	Oct-26 & Jan-27	SAR 500,000 for Grand Winner SAR 100,000 for each	6 Winners Each Month: 2 Saudi Nationals 2 Expats 2 Females 1 Grand Winner in Last Draw
Total Winners			137 winners

- The Grand Winner of the last draw must have transferred their salary and maintained salary deposits for six 6 consecutive months during the campaign period.
- The draw process will be conducted in accordance with the regulations and guidelines of the Chamber of Commerce and related authorities.

Winning Multipliers

- Eligible customers can increase their chances of winning by availing selected products and services during the campaign period. Each qualifying action earns additional entries into the prize draw through predefined multipliers.
- Multipliers are cumulative, meaning customers who engage across multiple categories receive proportionally higher chances of winning.

For example:

Availing PF/HF/AF (10x)

Maintaining the average balance of Savings Account by additional SAR 1,000 (10x)

Results in a total 10x10=100 chance.

Table below highlights the entries for each product.

- يتم إعلان أسماء الفائزين خلال 30 يوم عمل من تاريخ كل سحب، وتُسَلَّم الجوائز خلال 7 أيام من تاريخ إعلان أسماء الفائزين.
- سيتم توزيع الجوائز وفق هيكل يعتمد على شرائح العملاء كما يلي:

نوع السحب	الشهر	قيمة الجائزة النقدية لكل فائز بالريال السعودي	شريحة وعدد العملاء
السحب على الجائزة الشهرية	أغسطس 2026 سبتمبر 2026 نوفمبر 2026 ديسمبر 2026	25,000 ريال للفائز الرئيسي 10,000 ريال لكل فائز	31 فائز كل شهر: 1 فائز رئيسي سعودي 9 مقيمين 9 سيدات 3 طلاب
السحب على الجائزة الكبرى	أكتوبر 2026م يناير 2027م	500,000 ريال للفائز الرئيسي 100,000 ريال لكل فائز	6 فائزين كل شهر: 2 سعوديين 2 مقيمين 2 سيدات بالإضافة لفائز رئيسي في السحب الأخير
مجموع الفائزين		137 فائز	

- يُشترط أن يكون الفائز الرئيسي في السحب الأخير قد قام بتحويل وإيداع راتبه لمدة ستة 6 أشهر متتالية خلال فترة الحملة.
- ستكون آلية إجراء السحب بما يتوافق مع تعليمات الغرفة التجارية والتعليمات ذات العلاقة.
- يمكن للعملاء المؤهلين زيادة فرص الفوز من خلال الاستفادة من منتجات وخدمات محددة خلال فترة الحملة، حيث تمنح كل عملية مؤهلة إدخالات إضافية في السحب وفق مضاعفات محددة مسبقاً.
- يتم احتساب المضاعفات بشكل تراكمي، مما يعني أن العملاء الذين يستفيدون من عدة منتجات أو فئات يحصلون على فرص أعلى للفوز.
- على سبيل المثال:
الاستفادة من تمويل شخصي / عقاري / سيارات (x10)
المحافظة على متوسط رصيد الحساب الادخاري بمبلغ 1,000 ريال إضافي (x10)
يمنح العميل إجمالي فرص 10 x 10 = 100 فرصة للدخول في السحب.
- يوضح الجدول أدناه عدد الإدخالات لكل منتج.

Description	# of Entries
Products	
Credit Card	X5
Personal Finance	X10
Home Finance	X10
Auto Finance	X10
Savings Account*	
All Savings Account categories, except for Million Saving Account	X10 for Every Incremental SAR 1,000
Subsidiaries	
Al Rajhi Capital	X5
Al Rajhi Takaful	X5
Neoleap	X5

الوصف	عدد الإدخالات
المنتجات	
بطاقة ائتمانية	X5
تمويل شخصي	X10
تمويل عقاري	X10
تمويل سيارات	X10
الحسابات الادخارية	
جميع أنواع الحسابات الادخارية ويُسْتثنى منها حساب المليون الادخاري	X10 لكل 1,000 ريال إضافي
الشركات التابعة	
الراجحي المالية	X5
الراجحي للتكافل	X5
نيوليب (Neoleap)	X5

General Terms and Conditions

- Al Rajhi Bank reserves the right to reject any application to open new accounts in accordance with applicable regulations and the bank's internal policies and procedures.
- The winning customer acknowledges and agrees to the bank's absolute right, without any conditions or restrictions, to use their full name when announcing the winners, to conduct an interview with them, and to photograph and publish/use the photos, interview content, and other media and promotional materials on all the bank's platforms.
- Each customer is eligible to win the Monthly Draw only once during the campaign period and will remain eligible to participate in the Mega Draw, provided all campaign terms and conditions are met.
- The bank reserves the right to disqualify the winner and choose another one if any of the above conditions are not met by the winner or if the bank is unable to contact the winner. This includes, but is not limited to, the winner not answering the phone number registered with the bank after ten call attempts. The winner is given a period of 7 working days to respond to the bank's calls, and/or if the winner does not attend the prize-giving ceremony, all in accordance with the rules for organizing commercial competitions issued by the Ministry of Commerce.
- This campaign is in both Arabic and English, and in case of any difference or conflict between them, Arabic is the official language.

الشروط والأحكام العامة

- يحتفظ مصرف الراجحي بالحق في رفض أي طلب لفتح حسابات جديدة وفق اللوائح والأنظمة ذات العلاقة والسياسات والإجراءات الداخلية للمصرف.
- يقر ويوافق العميل الفائز في حق المصرف المطلق دون شروط أو قيد من استخدام اسمه بالكامل عند الإعلان عن أسماء الفائزين، والسماح بإجراء مقابلة معه وتصويره ونشر واستخدام الصور ومحتوى التصوير والمقابلة وغيرها من المواد الإعلامية والإعلانية في كافة المنصات الخاصة بالمصرف.
- يحق لكل عميل الفوز في السحب الشهري مرة واحدة فقط خلال فترة الحملة، ويظل مؤهلاً للدخول في السحب الكبير متى استوفى شروط الحملة.
- يحتفظ المصرف بحقه في استبعاد الفائز واختيار فائز آخر عند عدم تحقق أي من الشروط السابقة على الفائز أو في حال تعذر التواصل مع الفائز، ويشمل ذلك على سبيل المثال لا الحصر عدم رد الفائز على رقم الجوال الموثق لدى المصرف خلال عشر محاولات اتصال ويمنح فرصة لمدة (7) أيام عمل للرد على اتصالات المصرف، و / أو عدم حضور الفائز لحفل توزيع الجوائز، وذلك بما يتوافق مع أحكام تنظيم المسابقات التجارية الصادر من وزارة التجارة.
- هذه الحملة باللغتين العربية والإنجليزية وفي حال وجود تباين أو تعارض بينهما، تكون اللغة العربية هي المعتمدة.

يوضح الجدول التالي سيناريوهات أكثر تفصيلاً لآلية مضاعفات الفرص:

نوع العميل	الراتب	متوسط الرصيد للحساب الادخاري بداية الفترة	متوسط الرصيد للحساب الادخاري نهاية الفترة	التفاصيل	عدد الإدخالات	أهلية العميل	اجمالي عدد الفرص
عميل جديد، محول راتب جديد	أكثر من 5,000 ريال	-	-	غير مؤهل	-	غير مؤهل	-
	أكثر من 5,000 ريال	-	1,000 ريال	إيداع اول راتب خلال فترة الحملة (أغسطس 2026م - يناير 2027م)	X1	مؤهل	1X5X10X5 = 250 فرصة
				واستخراج بطاقة ائتمانية جديدة خلال فترة الحملة (أغسطس 2026م - يناير 2027م)	X5		
				وفتح حساب حصاد الادخاري مع المحافظة على 1,000 ريال إضافية خلال فترة الحملة (أغسطس 2026م - يناير 2027م)	X10		
				وفتح حساب استثماري جديد لدى الراجحي المالية خلال فترة الحملة (أغسطس 2026م - يناير 2027م)	X5		
عميل حالي، محول راتب جديد	أكثر من 5,000 ريال	-	-	إيداع اول راتب في فبراير 2027	-	غير مؤهل	-
	أكثر من 5,000 ريال	-	5,000 ريال	إيداع اول راتب خلال فترة الحملة (أغسطس 2026م - يناير 2027م)	X1	مؤهل	1X50X10 = 500 فرصة
				وفتح حساب عوائد مع المحافظة على 5,000 ريال إضافية خلال فترة الحملة (أغسطس 2026م - يناير 2027م)	X50		
				والحصول على تمويل شخصي جديد خلال فترة الحملة (أغسطس 2026م - يناير 2027م)	X10		

Following table describes more detailed scenarios of chance multiplier mechanism:

Customer Type	Salary Transfer	Savings a/c start of period bal.	Savings a/c end of period bal.	Other details	Chance Multiplier1	Eligibility Outcome	No. of Chances 2
NTB ST	<SAR 5,000	-	-	Salary not eligible	-	Not Eligible (Salary < SAR 5,000)	-
	>SAR 5,000	-	SAR 1,000	First salary credit to customer account during campaign (Aug`26-Jan`27)	X1	Eligible	= 1 X5 X10 X5 = 250 chances
				AND takes a Credit Card during campaign (Aug`26-Jan`27)	X5		
				AND open a Hassad account during campaign and maintained additional SAR 1,000 (Aug`26-Jan`27)	X10		
				AND open alrajhi capital trading account during campaign (Aug`26-Jan`27)	X5		
	-	-	-	First salary credit to customer account in Feb 2027	-	Not Eligible (Salary credited post campaign period)	-
ETB New ST	>SAR 5,000	-	SAR 5,000	First salary credit to customer account during campaign (Aug`26-Jan`27)	X1	Eligible	= 1X 50 X 10 = 500 Chances
				AND open an Awaheed account during campaign and maintained additional SAR 5,000 (Aug`26-Jan`27)	X50		
				AND takes Personal Finance during campaign (Aug`26-Jan`27)	X10		